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RWK 16-01-23 De heer Hollebeek wil weten of de grotere 
gemeenten de Citydeal circulair en conceptueel 
bouwen hebben ondertekend. Aanbeveling om de 
technische briefing breder te trekken dan 
toekomstbestendig bouwen en het project breder 
trekken dan klimaat-adaptief en te kijken wat zinnig 
is om mee te nemen.

De heer Loggen begint met de vraag over de Citydeal: 
de gemeenten die dit hebben ondertekend staan 
vermeld op de website. De gemeentes Leiden, Den 
Haag, Almere, Utrecht, Leeuwarden, Nijmegen, 
Dordrecht, Venlo, Alphen ad Rijn, Eindhoven, 
Amersfoort, Zaanstad, Amsterdam, Boxtel, Purmerend 
en Breda hebben in ieder geval mee ondertekend. Wat 
betreft de marktpartijen die hebben deelgenomen komt 
gedeputeerde Loggen daar schriftelijk op terug. 

Omgevingsverordening 
Noord-Holland 2022

PS 23-05-2022 De heer Muurlink (PvdA) geeft aan dat er zorgen 
leven onder inwoners over de ruimtelijke opgave 
verbonden aan de energietransitie. Zoals dat er voor 
duurzame nieuwbouwwoningen en 



energieopwekking in Amsterdam duizenden nieuwe 
transformatorhuisjes nodig zijn.
Gedeputeerde Loggen geeft aan dat dat valt onder 
een goede ruimtelijke ordening. Gedeputeerde geeft 
(naar aanleiding van een aangekondigde motie) aan 
dat is beter om over enige tijd met elkaar te 
bespreken hoe het in de praktijk uitpakt. Dat wil de 
gedeputeerde voor de Staten agenderen.
De heer Muurlink dankt voor de toezegging.

Omgevingsverordening 
Noord-Holland 2022

PS 23-05-2022 Mevrouw VAN ANDEL (CDA) vraagt of de 
gedeputeerde kan toezeggen nog eens met 
gemeente Wormerland te praten. De gemeenteraad 
heeft daar een motie neergelegd, unaniem, met de 
melding dat de Notitie Lintbebouwing fijn is, maar 
dat de raad meer locaties ziet. 

Gedeputeerde LOGGEN geeft aan daarover een 
gesprek te hebben gehad met Wormerland. De 
gedeputeerde gevraagd wat ik kan voorleggen aan 
Provinciale Staten. Dat moet gemeente Wormerland 
nog aangeven. De gedeputeerde is bereid om 
inhoudelijk naar de casus Wormerland te kijken. Als 
wij met inachtneming van de parameters, die het BPL 
ons geeft, een mooi plan kunnen maken, dan ben ik 
altijd bereid om dat aan u voor te leggen om te 
bespreken hoe we dat verder kunnen uitwerken.



Mevrouw VAN ANDEL geeft aan dat de gemeenteraad 
van Wormerland om meer mogelijkheden voor 
bouwen in het lint vraagt. In de motie wordt gesteld 
dat de raad blij is met de Notitie Lintbebouwing, 
maar ook dat er meer nodig is in de gemeente. 
Waarschijnlijk gaat u mijn motie ontraden. Dan is 
mijn vraag of u in ieder geval kunt kijken wat er in 
de gemeente Wormerland nog meer nodig is dan 
alleen de probleemlocaties die tot nu toe in de 
notitie staan.

Wormerland kent een behoorlijk areaal Bijzonder 
Provinciaal Gebied. Als daar plannen zijn die daaraan 
tegemoet komen dan valt daarover te praten met dit 
college.


